
 

 

SVAR PÅ INTERPELLATION ANGÅENDE ÄlVSBYGÅRDS STÖDBOENDE 

De personer vilka har bott på Älvsby gårds stödboende har inte på något vis ställts på gatan uta har 

fått nya boenden som är bättre anpassade för varje enskild individs personliga situation. 

Vad beträffar byggnationen i Torsby så har jag förstått det så att dessa bostäder kommer att fyllas i 

en snar framtid för dem de är ämnade 

 

Peter Frej, ordf. i Socialnämnden. 


